

## Förbundsstyrelsemöte

### Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

**Tid:** 28 augusti 2016, Kl 08.30  
**Plats:** Scandic Swania, Trollhättan

<b>Närvarande:</b>	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Robert Wälikangas	SvSF Vice Ordf.	RW
	Mikael Kronstrand	Lerduvesektionen	MK
	Olov Karlsson	Lerduvesektionen	OK
	Patrik Johansson	Pistolsektionen	PJ
	Tomas Skarpsvärd	Pistolsektionen	TS
	Sven Johansson	Gevärssektionen	SJ
	Lars Lennartsson	Ledamot	LL
	Margareta Ekberg Emilsson	Ledamot	ME
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Hanna Karlsson	Ungdomsrådet	HK
	Inger Mortensen	Bitr. Generalsekreterare	IM
	Jonas Edman	Kansli	JE
	Cecilia Augustsson Edstam	Kansli	CAE
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen	PW
<b>Frånvarande:</b>	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Rolf Baum	Valberedningen	RB

§SM16-652

#### **Sammanträdet öppnas**

Ordförande Jimmy Persson förklarade mötet öppnat 08.30.

§SM16-653

#### **Godkännande av dagordning**

**Beslut:** Dagordningen godkändes.

§SM16-654

#### **Godkännande föregående mötesprotokoll**

a. Föregående protokoll

**Beslut:** Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

b. Uppföljning av beslutspunkter/åtgärdslista

Gicks igenom. Barnidrott ändrades till under 13 år.

**Beslut:** JP skriver en skrivelse kring belysningen till kommunen. RW åker ner till Sävsjö.

Ang Vapenpolicyn nationella reglementet.

**Beslut:** Ta bort maxlängd pipa nationellt regelverk, därmed likställs det med ISSF regler.



### c. Rapport AU

AU rapporterade om processen kring GS-tjänsten.

§SM16-655

### Elitfrågor

#### a. Rapport

JE rapporterade

**Beslut:** RIU, en arbetsgrupp utses på nästa FS-möte. Inriktningsbeslutet är att det bör ligga i Göteborgsregionen.

**Beslut:** Vi väljer bort några internationella tävlingar 2017 och prioriterar JVM före JEM 2017 på pistol och gevär, allt för att skapa bättre ekonomiskt utrymme till 2018.

**Beslut:** Sportchef och de ”nya FK” formulerar idrottsliga mål för 2017-2020 för elit.

**Beslut:** Alla FK tjänster ska utlysas under hösten. JE utformar annonserna.

#### **Inriktningsbeslut:**

OS är en viktig tävling för SvSF, vilket innebär att vi ska prioritera de olympiska grenarna.

Den aktive bör ha en bedömd nivå som gör det troligt att man kan konkurrera om en hög nivå på mästerskapet för att bli uttagen i Olympiska discipliner. JE tillsammans med FK eller grenledare ser över detta.

I icke olympiska grenar tas i grunden endast en aktiv ut om man inte kan motivera annat. T ex ett lag med tydlig medaljkapacitet eller att man har flera tydliga individuella medaljkandidater.

#### b. Svenska rekord

**Beslut:** Svenska rekord godkändes enligt bilagor.

#### c. Premi pengar

**Beslut:** Godkändes enligt bilaga.

§SM16-656

### Ekonomi

#### a. Utfall / Budget

IM föredrog. Godkändes och lades till handlingarna.

#### b. Portföljrapport

Gicks igenom och lades till handlingarna.

#### c. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL

Gicks igenom och lades till handlingarna.

#### d. Stimulansbidrag Idrotten Vill:

**Beslut:** Söka för pilotprojekt Lag-SM i central regi.

Internationella stimulansstödet:

**Beslut:** Söka medel och uppdatera vår handlingsplan. PJ fick uppdraget.

§SM16-657

### Politiska områden

JP rapporterade.



§SM16-658

### **Organisationsutveckling**

**Beslut:** Fortsatta föreningsträffar. Justera frågor till träffarna.

Arbetsgrupp AU+CAE+PJ. Nytt material framtas till Skytteforum.

**Beslut:** Barn- o ungdomsidrott

Fortsatt utbildnings-satsning, 4-årsplan (2017-2020).

### **Framtida projekt:**

1. En App tas fram (2017-2019). Arbetsgrupp HK, JE, JP, ME, SÅ, kansliet. Parallellt ses det över med skyttekortet.

2. Framtida Träningsgrupper med fasta träningsstider. Marknadsför t ex genom tidningen.

3. Expandera säsongerna i inomhussäsong.

Ta fram koncept och testa på några föreningar (2018-2019). Medel tas från Idrottslyftets föreningsstöd.

4. Testa andra skyttegrenar.

Centrala medel tas till detta. T ex genom marknadsföring.

### **Utvecklingsbidraget.**

Belysning Sävsjö, centrala medel.

Medel avsatta till läger/tävling sektion kvarstår i Idrottslyftet.

Läger SDF

**Beslut:** Distrikten ska också kunna söka medel.

### **Föreningsstödet**

**Beslut:** Beslutades om att 30% av föreningsstödet flyttas över till utvecklingsstödet.

**Beslut:** Satsa på elektronik, kastare o dyl. under ett år från Föreningsstödet.

§SM16-659

### **Internationellt**

- a. Rapport  
PJ rapporterade.

§SM16-660

### **Rapporter**

- a. Sektionerna/Ungdomsrådet
- b. Rapporterna gicks igenom muntligt av sektionerna.  
Ungdomsrådet, metoden att arbeta i rådet. HK tar fram ett beslutsunderlag på hur dom vill arbeta under en tid för att prova.
- c. Kansliet  
IM / CAE rapporterade.

§SM16-661

### **Föreningsärenden**

**Beslut:** Uteslutningarna godkändes enligt bilaga.

§SM16-662

### **RIG**

Rapporten gicks igenom.

**Beslut:** JP får i uppgift att formulera en skrivelse till skolan om förändrad kompetens på tränarsidan.



§SM16-663

### **Tävlingskalendern**

a. Rapport

CAE föredrog rapporten.

**Beslut:** Vi skickar ej ut listor till distrikten med hänvisning till PUL.

**Beslut:** Samtliga sektioner bör se till att anmälningarna sker via Tävlingskalendern.

§SM16-664

### **Skol-SM**

**Beslut:** Vi säger upp avtalet. Vi är villiga att skriva ett nytt av tal med andra former. JP säger upp avtalet.

§SM16-665

### **Övriga frågor**

a. Skytteforum

**Beslut:** Skytteforum ska handla om vår organisationsutveckling.

b. Rangordning Elitidrottsstipendiater

Informerades om bilaga.

c. Riksidrottsforum Falun 11-13 november

Informerades om detta.

d. Stadgeförslag ATR

**Beslut:** Godkändes.

§SM16-666

### **Nästkommande möten 2016**

14-15 oktober

25 november (FS-möte 9-15, därefter sektionmöten)

26-27 november Skytteforum

14 december telefonmöte K1 19.00